

Bill C-424, An Act to amend the Criminal Code (abortion).—*Mr. Rondeau*.

Bill C-425, An Act to amend the Criminal Code (abortion and the unborn infant).—*Mr. Roche*.

Bill C-426, An Act to amend the Criminal Code (off-track betting).—*Mr. Leblanc* (Laurier).

Bill C-427, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971 (benefits to adopting parent).—*Mr. Rodriguez*.

Bill C-428, An Act to amend the Criminal Code (mandatory breathalyzer and blood tests).—*Mr. Wenman*.

Bill C-429, An Act to amend the Broadcasting Act (guidelines respecting portrayal of sex and violence).—*Mr. McGrath*.

Bill C-430, An Act respecting the national anthem of Canada.—*Mr. Herbert*.

Bill C-431, An Act to amend the Canada Labour Code (right to work).—*Mr. Elzinga*.

Bill C-432, An Act to amend the Broadcasting Act (advertising on children's programs).—*Mr. McGrath*.

Bill C-433, An Act to amend the Senate and House of Commons Act (party status).—*Mr. Beaudoin*.

Bill C-434, An Act to establish a press council for Canada.—*Mr. Scott* (Victoria—Haliburton).

Bill C-435, An Act to amend the Railway Act (signs, notices and forms).—*Mr. Gauthier* (Ottawa—Vanier).

Bill C-436, An Act respecting the acquisition of certain property of International Nickel Company without compensation.—*Mr. Rodriguez*.

Bill C-437, An Act to amend the Bank of Canada Act.—*Mr. Lambert* (Bellechasse).

Bill C-438, An Act to amend the Criminal Code (culpable homicide redefined).—*Mr. Robinson*.

Bill C-439, An Act to amend the Criminal Code respecting the publication and dissemination of pornographic material.—*Mr. Siddon*

Bill C-440, An Act to amend the Canada Labour Code (secret ballot).—*Mr. Wenman*.

Bill C-441, An Act to amend the Income Tax Act (charitable donations).—*Mr. Crombie*.

Mr. MacEachen for Mr. Cullen, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Notice of a Ways and Means Motion to amend the Income Tax Act. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/308A.

Pursuant to Standing Order 60(2), at the request of Mr. MacEachen, an Order of the Day was designated for the consideration of a Ways and Means Motion to amend the Income Tax Act (Sessional Paper No. 304-1/308A), laid upon the Table, earlier this day.

Bill C-424, Loi modifiant le Code criminel (avortement).—*M. Rondeau*.

Bill C-425, Loi modifiant le Code criminel (l'avortement et l'enfant à naître).—*M. Roche*.

Bill C-426, Loi modifiant le Code criminel (paris hors piste).—*M. Leblanc* (Laurier).

Bill C-427, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage (prestations au parent adoptif).—*M. Rodriguez*.

Bill C-428, Loi modifiant le Code criminel (alcootest et analyses du sang obligatoires).—*M. Wenman*.

Bill C-429, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (directives sur la représentation de la sexualité et de la violence).—*M. McGrath*.

Bill C-430, Loi concernant l'hymne national du Canada.—*M. Herbert*.

Bill C-431, Loi modifiant le Code canadien du travail (droit au travail).—*M. Elzinga*.

Bill C-432, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (annonces publicitaires au cours de programmes destinés aux enfants).—*M. McGrath*.

Bill C-433, Loi modifiant la Loi sur le Sénat et la Chambre des communes (statut de parti).—*M. Beaudoin*.

Bill C-434, Loi établissant un conseil de la presse au Canada.—*M. Scott* (Victoria—Haliburton).

Bill C-435, Loi modifiant la Loi sur les chemins de fer (écritaux et formules).—*M. Gauthier* (Ottawa—Vanier).

Bill C-436, Loi concernant l'acquisition de certains biens de l'International Nickel Company sans compensation.—*M. Rodriguez*.

Bill C-437, Loi modifiant la Loi sur la Banque du Canada.—*M. Lambert* (Bellechasse).

Bill C-438, Loi modifiant le Code criminel (nouvelle définition de l'homicide coupable).—*M. Robinson*.

Bill C-439, Loi modifiant le Code criminel en ce qui concerne la publication et la dissémination de documents pornographiques.—*M. Siddon*.

Bill C-440, Loi modifiant le Code canadien du Travail (scrutin secret).—*M. Wenman*.

Bill C-441, Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu (dons de charité).—*M. Crombie*.

M. MacEachen, au nom de M. Cullen, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/308A.

En conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 60 du Règlement, à la demande de M. MacEachen, un ordre du jour est désigné pour l'étude d'une motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu, (document parlementaire n° 304-1/308A), dont avis a été déposé sur le Bureau de la Chambre plus tôt aujourd'hui.